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انتشـــار کتاب »آقای پروفسور« نوشته اصغر نیک سیرت، مترجم 

برانکو ایوانکوویچ جنجال های بسیاری را ایجاد کرده است. آنچه 

نیک سیرت در کتابش نوشته هرچند پیش تر در محافل ورزشی 

شـــنیده می شد اما از آنجا که بدون ســـند و مدرک بود هرگز به 

گوش هواداران نمی رسید. این بار اما نیک سیرت با ذکر جزئیات 

اتفاقات مختلف، آن را به رشـــته تحریـــر در آورده و واکنش افراد 

مختلف را موجب شـــده اســـت. یکی از این افراد وینگو بگوویچ، 

مربی پیشین پرسپولیس بود که نیک سیرت در کتابش او را فردی 

ناجوانمـــرد توصیف کرده که به عمـــد نتایج ضعیفی می گرفت 

تا از پاس همدان اخراج شـــده و دستیار یحیی گل محمدی در 

پرســـپولیس شود. ادعایی که واکنش بگوویچ را به همراه داشت 

و او تهدید کرد که به زودی از نیک سیرت شکایت خواهد کرد. در 

کتاب مذکور، نیک ســـیرت درباره بگوویچ نوشته: »هربار که گریه 

می کرد، بچه ها پوزخندی می زدند و اشک هایش را اشک تمساح 

می خواندند.« نکته مهم اما اینجاست که کتاب نیک سیرت سرشار 

از نکته های مهم و مغفول درباره پرسپولیس است که خواندنش 

خالی از لطف نیست. 

 وینگو: شکایتم جدی است

از بگوویچ شـــروع کردیم تا ببینیم در شـــکایت از مترجم برانکو 

چقدر جدی اســـت؟ وی در این خصوص گفت: »درباره ماجرایی 

که آقای نیک ســـیرت در کتابش گفتـــه اطلاعات زیادی ندارم و 

کتابش را نخوانده ام اما آنچه از کتاب منتشـــر شده کذب است و 

نمی دانم ایشان درباره چه موضوعی صحبت کرده است. همان طور 

که پیش تر گفتم از ایشـــان شکایت خواهم کرد و باید در دادگاه 

پاسخگوی ادعای شان باشند.«

 

 گرشاسبی: فعلا صحبتی نمی کنم

مترجم برانکو در این کتاب به وضوح درباره دخالت عوامل بیرونی 

در کار باشگاه پرسپولیس نوشته و صحبت هایی کرده که احتمالا 

تبعاتی برای او خواهد داشت. در بخشی از این کتاب )صفحه 159( 

آمده اســـت: »یک روز آقای گرشاسبی که در آن زمان مدیرعامل 

باشگاه بود و به همراه تیم به اردوی کرواسی آمده بود به من گفت 

که وقتی سفیر ایران، آقای صادق برای دیدن تمرین تیم به واراژدین 

آمده بود ضمن صحبت اظهار داشت که برانکو دیگر چوب خطش 

پر شـــده و باید از ایران برود. از او پرسیدم چرا؟ در پاسخ گفته بود 

کـــه برانکو با موفقیت های روز افزونش اســـتادیوم ها را آرام کرده 

چون تقریبا نتیجه بازی مشخص است و شور و هیجان زیادی در 

استادیوم وجود ندارد. جوانان باید در استادیوم ها درگیر شوند، 

دعوا کنند تا تخلیه شوند و در غیر این صورت خشم و درگیری شان 

به خیابان های شهر خواهد کشید.« 

بعد از اینکه نیک ســـیرت، مترجم برانکو در پرسپولیس اعلام کرد 

که فعلا قصد مصاحبه درخصوص موارد منتشر شده در کتابش را 

ندارد، حمیدرضا گرشاسبی مدیرعامل اسبق باشگاه پرسپولیس 

تنها فردی بود که می توانســـتیم درخصوص موارد مطرح شـــده 

منتسب به او، گفت وگو کنیم اما او تلاش کرد در این باره سکوت 

کند. حتی بخشی از مطالب منتشر شده در کتاب را به اطلاعش 

رساندیم اما بی فایده بود و به »فرهیختگان« گفت: »من هنوز این 

کتاب را نخوانده ام و قرار است آقای نیک سیرت ظرف چند روز آینده 

این کتاب را به دست من برساند تا آن را مطالعه کنم. به همین جهت 

فعلا نه مواردی که شـــما می گویید را تایید می کنم و نه تکذیب. 

اجازه بدهیـــد اول این کتاب را کامل مطالعه کنم و بعد از آن در 

شرایطی بهتر و با درنظر گرفتن شرایط پرسپولیس درخصوص آن 

صحبت کنم. در این شرایط آرامش 

پرســـپولیس و رسیدن به شرایط 

آرمانی مهم ترین خواسته من 

و هواداران پرسپولیس است 

و دوست ندارم با حرف هایم 

تمرکز را از تیم و کادرفنی بگیرم.«

 سکوت عرب، ادعای جنجالی 

حبیب زاده

در بخش دیگری از این کتاب آمده اســـت: 

»نحوه روی کار آمدن آقای عرب داستان خاص 

خود را داشت. زمانی که آقای گرشاسبی از مدیریت 

پرســـپولیس به خاطر قانون منع به کارگیری بازنشستگان 

برکنار شد صحبت از جانشینی آقای عرب به جای وی بود. درست 

یک روز قبل از صدور حکم مدیریت آقای عرب، سهند حبیب زاده 

با من تماس گرفت و درخواســـت کرد تا با برانکو صحبت کنم تا 

در صفحه مجازی خود از آقای عرب حمایت کند تا او مدیرعامل 

باشـــگاه شـــود. در ازای این حمایت نیز پیشنهاد تجدیدنظر در 

قرارداد برانکو و خود من نیز مطرح و گفته شـــد که اگر آقای عرب 

مدیرعامل شـــود قرارداد موجود برانکو نیز طی متممی افزایش 

خواهد یافت.« برای بررســـی ایـــن ادعا ابتدا با ایرج عرب تماس 

گرفتیم که مدیرعامل پیشین سرخ پوشان گفت جوابی به این ادعا 

ندارد و سعی کرد با شوخی از آن عبور کند اما سهند حبیب زاده، 

مشاور پیشین مدیرعامل پرسپولیس در گفت وگو با »فرهیختگان« 

صحبت های جالبی را مطرح کرد که شاید جنجال جدیدی را در 

فوتبال ایران ایجاد کند. 

حبیب زاده در این باره گفت: »قانون اجازه افزایش مبلغ قرارداد را 

نمی داد اما قرار بر این شد که یک متمم به قرارداد اضافه و مدت زمان 

آن طولانی تر شود. برانکو تمایلی نشان نداد و گفت فوتبال ایران به 

آماتور نزدیک شده است. من فکر می کنم بیان آقای نیک سیرت 

درست نبوده!« از او درباره پیشنهاد افزایش رقم قرارداد نیک سیرت 

هم پرسیدیم که پاسخ داد: »نیک سیرت مطالباتی داشت و مبلغ 

قراردادش پایین بود و عرب گفت آن را پرداخت خواهد کرد.« اما 

پیشـــنهاد حمایت از عرب و افزایش رقم قرارداد موضوعی بود که 

حبیب زاده درباره اش گفت: »برانکو بعد از مسجل شدن مدیرعاملی 

عرب، به همراه گرشاسبی جلسه ای را برگزار کرد و به توافق کلی 

رسیدند که روال ادامه کار چگونه باشد. برانکو از این ناراحت بود 

که مدت هاست تیم مدیرعامل ندارد و بنابراین در فضای مجازی 

و حقیقی از عرب حمایت کرد.« آخرین صحبت های حبیب زاده اما 

جنجالی ترین آنهاست. وقتی از او درباره ماجرای جدایی برانکو و 

حضور کالدرون پرسیدیم، عنوان کرد: »عزمی برای ماندن برانکو 

نبود و کالدرون از وزارت ورزش و جوانان به عرب دیکته شد. عرب 

می توانست با مبلغ اندکی با برانکو توافق کند اما به او گفتند که 

برو با کالدرون توافق کن و بیا.«

 ماجرای عصبانیت هدایتی 

از مدیرعامل پرسپولیس

کتاب »آقای پروفســـور« سرشار از نکته های دیگر است 

به عنوان مثال در بخشی از این کتاب آمده است: »یک شب 

با حسین خبیری در اتاق مان داخل هتل مشغول صحبت 

بودیم که صحبت از پرداخت پول تو جیبی به بازیکنان کشید. 

خبیری گفت الان به حاج حسین زنگ می زنم و بهش میگم یه 

پولی به همه بده. سپس شماره هدایتی را گرفت و با او صحبت 

کـــرد. هدایتی هم بی درنگ قبول کرد که فردا 60 هزار دلار به 

بازیکنان بدهد. آن زمان آقای طاهری مدیرعامل باشگاه بود و 

با تیم به اردو نیامد تا در تهران به دنبال تامین پول باشد. به جای 

او آقای ترکاشوند همراه تیم بود. فردای همان روز مبلغ 60 هزار 

دلار به دســـت حسین خبیری رسید و قرار شد همه این پول بین 

افراد حاضر در اردو تقسیم شود اما پس از ساعتی دیدم که خبیری 

با عصبانیت وارد اتاق شد و گفت: طاهری به ترکاشوند گفته همه 

پولی را که هدایتی فرستاده به بازیکنان ندید و نصفشو نگه دارید 

برای پرداخت به هتل. منم به حاج حسین )هدایتی( زنگ زدم و 

گفتم اونم خیلی شاکی شده و گفته یا تا آخرین دلار رو میدین به 

بازیکن ها یا پول من رو برگردونید.« برای تایید صحت و سقم این 

ماجرا نیز با ترکاشوند، معاون پیشین باشگاه پرسپولیس تماس 

گرفتیـــم که او ماجرا را تکذیب کرد و گفت: »چنین چیزی صحت 

ندارد. ما هیچ مشکلی در تامین هزینه هتل نداشتیم و در تهران 

تمام هزینه ها را پرداخت کرده بودیم.« اما بخش دیگری از ماجرایی 

که ترکاشوند باید درباره آن پاسخ می داد مربوط به بازیکنان اوکراینی 

بود. نیک سیرت در کتابش مدعی شده شخصی به نام بهزاد اسمی 

در اوکرایـــن این بازیکنان را بعد از حضور در محل هتل تیم و پس 

از طرح رفاقت با نیک سیرت )طی جابه جایی او از هتل تیم به یک 

مرکز خرید و سپس طرح این موضوع که چند بازیکن اسمی دارد( 

به تیم معرفی کرده است. ترکاشوند در این باره گفت: »ماجرا صحت 

دارد اما برانکو به صورت کتبی نوشت که به این بازیکنان نیاز دارد. 

طاهری به من گفت رزومه بازیکنان را بررسی کن ببین کجا بازی 

کرده اند. پلی یانسکی از لیگ روسیه پیشنهاد 600 هزار یورویی 

داشت اما به دلیل جنگ تمایلی به حضور در لیگ روسیه نداشت 

و ما هم جذبش کردیم.«

 برانکو محتویات کتاب را تایید کرده است؟ 

داســـتان کتاب اصغر نیک سیرت همچنان ادامه دار است. او در 

کتابش به ماجراهایی پرداخته که هر گوشه از آن می تواند جنجال 

جدیـــدی را در فوتبال ایران ایجاد کند. او در آن کتاب به موضوع 

لیدرهـــا، رفتارهای عجیب و غریب بازیکنان و حتی باندبازی در 

تیم پرسپولیس پرداخته اســـت. نکته مهم اینجاست که برانکو 

ایوانکوویچ در ابتدای کتاب مقدمه ای برای نیک سیرت نوشته و 

به گونه ای محتویات کتاب را تایید کرده است. باید دید واکنش ها 

پس از انتشار بخش های جدید کتاب نیک سیرت چه خواهد بود. 

 برانکو: من نه راوی این جملات هستم 

و نه نویسنده اش!

برانکو ایوانکوویچ یکی از نفراتی بود که می توانستیم صحت و سقم 

این گفته ها را از او بگیریم. خصوصا درباره آن بخش که ادعا شده بود 

گرشاسبی به نقل از سفیر ایران در کرواسی اعلام کرده که چوب خط 

برانکو پر شده است. مربی کروات اما در گفت وگویی کوتاه با خبرنگار 

»فرهیختگان« در این خصوص گفت: »من نمی توانم درخصوص 

این موضوع اظهارنظر کنم. چراکه نه راوی این جملات هســـتم و 

نه نویسنده این کتاب. شما هم بهتر است برای رسیدن به جواب 

ســـوال تان یا با آقای گرشاسبی صحبت کنید و یا از نیک سیرت 

بپرسید که این جملات تا چه اندازه صحت دارد.« 
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گزارش »فرهیختگان« از ادعاهای جنجالی در کتاب نیک سیرت؛ برانکو، عرب و گرشاسبی سکوت کردند

وزارت و سفارت علیه ایوانکوویچ؟ 
مشاور پیشین مدیرعامل: وزارت گفت برانکو نه، با کالدرون توافق کنید

محمدآقاییفرد
 روزنامه نگار

شروع لیگ فصل جاری برای پرسپولیسی ها اصلا جذابیت نداشت و 

شاید مهم ترین عامل این بی سروصدا شروع کردن رقابت های داخلی، 

علاوه بر مشکلاتی که ویروس کرونا ایجاد کرده بود، به تغییرات بدموقع 

مدیریت باشگاه مربوط می شد که باعث شد باشگاه نشینان نتوانند 

مثل هر سال با برگزاری جشن قهرمانی حال وهوای خاصی را در بین 

بازیکنان، کادرفنی، پیشکسوتان و هواداران باشگاه ایجاد کنند. 

با توجه به اینکه ســـرخ ها هر سال بعد از کسب جام های قهرمانی با 

ترتیب دادن یک مراسم خودمانی از کادر تیم تقدیر و تشکر می کردند، 

عدم برگزاری این مراســـم در سال جاری باعث شد که برای خیلی ها 

سوال پیش بیاید که چطور می شود کسب چهارمین جام پیاپی برای 

مدیران یک باشـــگاه تا این اندازه بی اهمیت باشد که حاضر نشوند 

برای آن یک مراســـم تقدیر به راه بیندازند. معمولا در این مراسم های 

قدردانی پرسپولیسی ها از طرح جدید لباس خود برای فصل جدید 

مسابقات هم رونمایی می کردند که البته سرخ ها امسال نه تنها مراسم 

رونمایی از پیراهن جدید خود را برگزار نکردند، بلکه پیراهن جدیدی 

هم برای فصل جدید درنظر نگرفتند تا همچنان با همان پیراهن های 

قدیمی پا به رقابت فصل جدید بگذارند. 

 رسول پناه نمی دانست 

باید سفارش پیراهن بدهد!

معمـولا بعـد از پایـان یـک لیـگ مدیـران باشـگاه یکـی از مهم تریـن 

کارهایـی کـه مدنظـر قـرار می دهنـد، این اسـت کـه با کمپانـی مورد 

نظر جهت تهیه البسـه تیم وارد مذاکره شـده و اگر از قبل قراردادی 

داشـتند، طرح هـای جدیـدی را کـه می تواننـد در اختیـار داشـته 

باشـند، مرور می کنند تا کیت های اول، دوم و سـوم تیم را مشـخص 

کننـد و ایـن موضوعـی اسـت که در فوتبـال اروپا به دلیـل درآمدزایی 

کـه فـروش پیراهن های اورجینال می تواند داشـته باشـد، از اهمیت 

بالایـی بـرای مدیران برخوردار اسـت. 

اما جالب است بدانید مهدی رســـول پناه، سرپرست سابق باشگاه 

پرســـپولیس تا زمانی که در باشگاه حضور داشت هیچ اقدامی برای 

تهیه البســـه جدید تیم برای لیگ برتر بیستم و همچنین رقابت های 

آسیایی انجام نداده بود و از این جالب تر آنکه پرسپولیس قراردادی با 

هیچ کمپانی تهیه لباسی نداشت و قرارداد همکاری شان با اسپانسر 

فصل قبل شان یعنی شرکت آل اشپورت نیز به پایان رسیده بود. شاید 

دانستن این موضوع بیشتر به هواداران و پیشکسوتان باشگاه ثابت 

کند که رســـول پناه تا چه اندازه از مدیریت فوتبال بی اطلاع بوده و 

حتی مشـــاوران کاربلدی هم کنار خودش نداشـــته که موارد به این 

اندازه حساس و پراهمیت را به او یادآوری کنند. 

 سمیعی و شکوری متعجب از اقدام سرپرست پیشین

بعد از اینکه جعفر سمیعی ازسوی هیات مدیره باشگاه و تایید مجمع 

به عنوان مدیرعامل باشگاه پرسپولیس انتخاب شد بلافاصله ابراهیم 

شکوری را به عنوان قائم مقام خود در باشگاه منصوب کرد تا امور ورزشی 

را به او محول کرده باشد. آنها بلافاصله بعد از اینکه وارد باشگاه شدند، 

به دنبال رتق وفتق امور تیم رفتند تا شاگردان یحیی را با شرایطی خوب 

به مصاف ســـایپا بفرستند. اما آنها در اولین قدم متوجه شدند که در 

باشـــگاه هیچ رایزنی برای ادامه همکاری با آل اشپورت صورت نگرفته 

و تیم حتی از داشتن لباس دوم که سفیدرنگ است، محروم است. با 

توجه به اینکه پرسپولیس در هفته اول میهمان سایپا بود، آنها باید از 

لباس های دوم خود در این بازی استفاده می کردند و همین موضوع 

باعث شد مدیران جدید باب مذاکره را با نماینده آل اشپورت باز کنند تا 

بتوانند البسه خود را از این شرکت تهیه پوشاک ورزشی دریافت کنند. 
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بعد از مذاکرات ابتدایی مدیران پرسپولیس و نماینده آل اشپورت، طرفین 

تا فسخ کامل قرارداد هم پیش رفتند و حتی مدیران پرسپولیس شرکت 

تولید لباس داخلی را برای تهیه پوشاک خود درنظر گرفتند و بنا بر این 

شد که سرخ ها در فصل جدید پیراهن مجید را بر تن کنند تا این تیم هم 

مثل استقلال به همکاری اش با برند آلمانی خاتمه دهد اما درست در 

زمانی که همه چیز مهیای فسخ قرارداد پرسپولیسی ها با اسپانسر قبلی 

بود، این شـــرکت پذیرفت که به هر شکل ممکن از همان پیراهن های 

فصل گذشته به پرسپولیسی ها بدهد تا در ادامه با طراحی کیت جدید، 

لباس های جدید را در اختیار سرخ ها قرار دهد و درنهایت قرمزها با طرحی 

قدیمی لیگ بیستم را شروع کردند. البته بعید به نظر می رسد که طرح 

جدید لباس سرخ ها به این زودی ها تحویل باشگاه شود و شاید اولین 

رونمایی از پیراهن جدید پرسپولیسی ها در فینال آسیا اتفاق بیفتد. 

 اعضای تیم فعلا راضی نیستند

با اینکه آل اشـــپورت را می توان یکی از برندهـــای تولید لباس های 

ورزشـــی درسطح میانی دانست اما از گوشه وکنار شنیده می شود که 

بازیکنان و اعضای کادرفنی چندان از سرویس دهی این شرکت رضایت 

ندارند و مشـــکلاتی برای تهیه لباس های تمرینی و بازی داشته اند. 

پرسپولیسی ها از اینکه لباس های ورزشی به اندازه کافی در اختیارشان 

قرار ندارد نیز شاکی هستند و بر این باورند که آنها در پیش پاافتاده ترین 

مورد که در اختیار داشتن لباس ورزشی به اندازه کافی است هم دچار 

مشکلند، چه برسد به موارد مهم تر و همین موضوعات تمرکز بازیکنان 

و کادرفنی را بر هم می زند.  در این خصوص شنیده می شود که برخی 

منابع به بازیکنان اطلاع داده اند که لباس هایشان به جای اینکه از خارج 

کشور برایشان ارسال شود، از خیابان منیریه تهران که بورس فروش لوازم 

و البسه ورزشی است، تهیه می شود و همین موضوع ناراحتی بازیکنان 

و کادر فنی را به همراه داشته است.  نکته جالب در این خصوص این 

است که در بازی دوستانه پرسپولیسی ها با ملوان، پیش از شروع این 

دیدار اعضای کادرفنی پرسپولیس و افشین پیروانی تصمیم گرفتند از 

مازیار زارع و پژمان نوری که سابقه پوشیدن پیراهن سرخ را در کارنامه 

دارند با اهدای پیراهن هایشان در پرسپولیس قدردانی کنند. اما آنها 

حتی برای تهیه این دو پیراهن هم دچار مشـــکل شـــده بودند و برای 

حل این معضل ســـراغ پیراهن نوجوانان باشگاه رفتند و از این طریق 

توانستند دو پیراهن شماره 11 و 18 را تهیه کنند! 

 قول مدیران پرسپولیس به یحیی

ظاهرا مدیران پرســـپولیس در گفت وگویی که با یحیی گل محمدی 

داشـــته اند، به او این قول را داده اند که به زودی معضل لباس را در 

تیـــم حل کنند و بـــا تهیه لباس به اندازه کافـــی، خیال بازیکنان و 

کادرفنـــی را از این بابت راحت کنند. بی تدبیری مدیران گذشـــته و 

البته بدقولی های اسپانســـر لباس باعث بروز چنین مشکلاتی در 

فصل قبل شـــد، با این حال شنیده می شود مدیران سرخ به صورت 

سفت و سخت با شرکت آل اشپورت توافق کرده اند که این مشکل را 

هرچه سریع تر برطرف کنند تا سرخ ها در آرامش به تمرین و بازی های 

پیش رویشان فکر کنند. 

فرهیختگان پرسپولیسی ها که خیلی زود وارد بازار نقل و انتقالات 

شدند و به سرعت خریدهای خود را از میان نفرات لیگ برتری انجام 

دادند، با توجه به نزدیک بودن بازی های لیگ قهرمانان آســـیا، 

بازیکنان جدید را متقاعد کردند که با کمترین دریافتی و حتی بدون 

دریافتی پای برگه قرارداد با پرسپولیس را امضا کنند و این نفرات که 

شوق حضور در رقابت های آسیایی را در سر می پروراندند و به حرف 

مدیران سرخ اطمینان داشتند این کار را انجام دادند تا خیلی زود 

و حتی پیش از سفر تیم به دوحه مبالغ پیش پرداخت قراردادشان 

را دریافت کنند. اما با تمام شـــدن بازی های لیگ قهرمانان آسیا 

در منطقه غرب و حتی شـــروع بازی های لیگ برتر، هنوز مدیران 

سرخ به وعده ای که به بازیکنان جدید داده بودند عمل نکرده اند 

و این موضوع نارضایتی شدید آنها را در پی داشته و باعث شده که 

در روزهای گذشـــته این مساله را به گوش گل محمدی و پیروانی 

برسانند تا بلکه از این طریق بتوانند پول هایشان را دریافت کنند.

 بالاترین دریافتی برای آقایی 

در میان بازیکنان جدید پرسپولیس تنها 3 بازیکن توانسته اند از سرپرست سابق باشگاه پرسپولیس پول دریافت 

کنند. سعید آقایی، میلاد سرلک و عیسی آل کثیر این 3 بازیکن هستند که از بین 8 بازیکن جدید سرخپوش شده 

توانسته اند بخشی از قراردادشان را دریافت کنند. شنیده می شود آقایی با دریافت 20 درصد از مبلغ قراردادش در 

صدر بازیکنانی قرار دارد که در میان جدید های پرسپولیس بالاترین دریافتی را داشته است. با توجه به پیشنهاد 

این بازیکن از اســـتقلال، اگر مدیران ســـرخ این پول را مهیا نمی کردند شاید سرنوشت این بازیکن تغییر می کرد. 

آل کثیر و ســـرلک نیز 10 درصد دریافتی داشـــته اند. البته سرلک این 10 درصد را برای گرفتن رضایتنامه اش از 

شهرخودرو دریافت کرد و در حقیقت پولی به جیب خودش نرفته است.

 قدیمی های سرخ با 45 درصد طلب!

تنها مشـــکل مالی پرسپولیســـی ها مربوط به بازیکنان جدید نیست و اوضاع آنها در قبال تعهداتشان به بازیکنان 

فصل گذشته شان وخیم تر هم هست. بازیکنان فصل قبل هنوز 10 درصد پایانی قراردادشان را دریافت نکرده اند 

و برای پاداش های قهرمانی و صعود به فینال لیگ قهرمانان نیز 35 درصد دیگر طلبکار هستند که با این حساب 

حدود نیمی از طلب هایشـــان را از باشـــگاه دریافت نکرده اند. این تازه طلب سرخ ها از بابت فصل قبل است و آنها 

برای فصل جدید نیز باید پیش پرداخت های قراردادشان را می گرفتند که این موضوع نیز عملی نشده تا شرایط 

حاد پرسپولیس از لحاظ مالی حادتر شود و بوی تحریم تمرینات و در منگنه گذاشتن مدیران جدید به مشام برسد.

 کارگزار فعلا پولی نمی دهد

وقتی این موضوع بدتر می شـــود که متوجه شـــویم کارگزار پرســـپولیس هم قرار نیست فعلا مبلغ جدیدی به این 

باشـــگاه تزریق کند و سرخ ها عملا منبع درآمدی برای پر کردن این همه چاله و چوله پیش رو نخواهند داشت. با 

توجه به اینکه رسول پناه پیش از ترک باشگاه یک قسط قرارداد را از کارگزار پیش خور کرده است و با آن باقیمانده 

طلب برانکو را پرداخت کرده، قرار نیست که در سر رسید واریز قسط بعدی کارگزار، پولی به حساب باشگاه ریخته 

شود و باید دید با این شرایط جعفر سمیعی و سایر مدیرانش چه تصمیمی برای خروج از این بحران مدنظر دارند.

مدیران سابق مذاکره با اسپانسر برای لیگ بیستم را فراموش کردند!

بحران لباس در پرسپولیس
پول کارگزار پیش خور شد، وعده به بازیکنان عملی نشد

اعتصاب در کمین تیم یحیی! آرشمحمدی
  روزنامه نگار


